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�
Jménem kandidát�  TJ Sokol Chuchelna velice d� kuji všem voli�� m, 
kte�í nám svými hlasy ve volbách do zastupitelstva obce Chuchelna 
projevili d� v� ru. 
 
                  Nezklameme Vás! 
 

Ing. Tomáš Šimek,  starosta obce � 
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Zpráva o � innosti rady obce 
 

 Rada obce, která a� do ustavujícího zasedání nového  zastupitelstva fungovala 
ve stejném slo�ení jako p �ed volbami, se po zá�ijovém zasedání zastupitelstva sešla 
ješt�  t� ikrát. � ešila a také vy�ešila mnohé.  

Byly zadány drobné klempí�ské práce, nap�. oplechování soklu kapli� ky na 
Lhot� , márnice v Chucheln� , vým� na svodu u obecní bytovky, oprava svodu  
u budovy OÚ.  

P�íprava na výstavbu nového 
vodojemu na Komárov�  je 
dokon� ena, stavební povolení je 
vydáno. Te�  vše zále�í na tom, zda 
VHS Turnov obdr�í v p �íštím roce na 
stavbu dotaci.  

Dokon� eno je také stavební 
�ízení na opravu b�eh�  potoka od 
mostu u školy a� po chaloupku 
Grafkových. V krátké dob�  bude 
p�edáno staveništ� . Investorem jsou 
v tomto p�ípad�  Lesy � R.  

S povd� kem jsme p�ijali 
informaci o úsp� šné kolaudaci 
rekonstrukce sokolovny a následn�  
jsme absolvovali slavnostní otev�ení 
dne 27. zá�í.  

Obec obdr�ela �ádost  
o odkoupení pozemku � . 789/2 na 
Lhot� . Rada obce zjistila, �e se 
jedná o pou�ívanou cestu – jde  
o p� ší zkratku od bývalé po�ární 
zbrojnice sm� rem dol�  k silnici. Proto 
nedoporu� í zastupitelstvu obce 
prodej schválit.  

    Kapli� ka na Lhot�  
 

Projednali a schválili jsme nové zn� ní inventariza� ní sm� rnice tak, aby 
odpovídala aktuálním p�edpis� m, zejména vyhlášce � . 270/2010 Sb., o inventarizaci 
majetku a závazk� . Obce musejí provád� t inventuru ka�doro � n�  a je nutné, aby 
jednotlivé inventurní komise postupovaly podle uvedené sm� rnice.  

V pr� b� hu �íjna byly dokon� eny veškeré práce na cest�  v Palu� inách. Byly 
polo�eny �labovky a št � rbinové �laby, cesta byla pokryta asfaltem. Rada do kon� ení 
t� chto prací velmi uvítala, nebo�  obec byla pod stálým tlakem jedné st� �ovatelky, 
která se sna�ila pr � b� h stavby komplikovat, p�ípadn�  dokon� ení stavby úpln�  
zabránit.  

Na st�edu 22. �íjna byla naplánována beseda o cest�  do Himalájí, kterou 
absolvovala naše ob� anka Pavla Bi� íková. V sále Obecného ú�adu v Chucheln�  se 
sešlo okolo padesáti divák� , kte�í byli besedou vesm� s nadšeni. Paní Bi� íková m� la 
program velmi pe� liv�  p�ipravený, o svém putování neoby� ejn�  poutav�  vypráv� la  
a promítané obrázky byly krásné.  

 



Mezitím se pokra� ovalo (a nadále pokra� uje) s úpravou gará�e Sboru 
dobrovolných hasi�� . Sni�uje se podlaha, aby se do gará�e vešla v � tší cisterna, 
kterou SDH plánuje v budoucnu po�ídit. Na pracích se podílí obecní parta, a formou 
brigád také sami hasi� i. S tím souvisí vým� na vrat – pro letošek zatím jen jedn� ch. 
Vrata budou rolovací, a proto�e auto bude stát a� t � sn�  u nich, bude se muset z�ídit 
bo� ní vchod ze strany od bytovky.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V souvislosti se sní�ením podlahy gará�e bylo nutno  v rámci opravy plochy 

p�ed budovou OÚ také p�izp� sobit terén sní�enému vjezdu. Oprava plochy byla po  
p�ijetí t�í nabídek zadána firm�  Šebesta, v. o. s. z Jablonce nad Nisou. Práce 
probíhaly od za� átku �íjna a dokon� eny byly v první dekád�  listopadu.  

V podzimním období byl vypracován projekt na opravu cesty na Komárov�  
k roubenkám, a to v� etn�  d� kladného odvodn� ní. Práce budou zahájeny na ja�e, 
hned jak to po� así umo�ní. Ješt �  letos bude opravena � ást cesty vedoucí od silnice 
sm� rem k domk� m Na Kamínce.  

Rada obce schválila vy�azení drobného hmotného majetku, vesm� s 
poškozeného nebo p�ímo rozbitého v celkové hodnot�  necelých 28 tisíc korun.  

Na jednání zastupitelstva obce v zá�í bylo rozhodnuto, �e obec zajistí 
to, aby bylo v odpoledních hodinách postaráno o d� ti, na které se nedostalo místo ve 
školní dru�in � . Byl z�ízen sportovní krou�ek pro d � ti t�etí a � tvrté t�ídy, který vede 
paní V� ra Šimková. V �íjnu tuto � innost vykonávala bezplatn� , od listopadu na její 
polovi� ní pracovní úvazek obec pobírá dotaci od Ú�adu práce. Paní Šimková byla 
vybrána na základ�  konkursu, který vedl �editel školy Mgr. Stínil spolu s paní 
u� itelkou Mgr. Vaní� kovou, p�ítomen byl také místostarosta Ji�í Macha� ný. Sportovní 
krou�ek se velmi dob �e rozb� hl a u d� tí se t� ší velké oblib� . 

 



Rada s pot� šením p�ijala informaci, �e Liberecký kraj vyhov � l naší �ádosti  
o p�id� lení dotace na výstavbu chodníku v okolí školy, by�  jen z� ásti. Místo 
po�adovaných 67 tisíc jsme dostali jen 37 tisíc, al e „zapla�pánb� h“ za n� . Také nám 
p�išla dotace na zrestaurování barokní sochy Kalvárie ve výši 93 tisíc korun, v tomto 
p�ípad�  bylo naší �ádosti vyhov � no zcela. O oprav�  sousoší se podrobn� ji zmíníme 
na jiném míst�  Chuchelá� ku.  

Starosta nechal rozší�it �ivnostenský list obce na všechny myslitelné � innosti, 
zejména z d� vodu pojistného pln� ní p�i jakékoliv škod�  vzniklé p�i aktivitách obce.  

Projednávali jsme n� které uva�ované sm � ny nebo prodeje pozemk� . Jde 
jednak o pozemky v okolí cesty do Palu� in, a za druhé v okolí rodinného domku � p. 
113. Zde došlo ke zm� n�  majitele a vznikla � ty�stranná (zatím ústní) dohoda mezi 
tamními ob� any a obcí ohledn�  �ešení p�ístupu k domk� m. Pokud dojde 
k písemnému i faktickému napln� ní t� chto dohod, rada obce doporu� í zastupitelstvu 
odprodat � ást pozemku 1899 tomuto novému majiteli.  

Starosta pov�� il správce našeho ve�ejného osv� tlení pana Jaroslava 
Chlupá� e, aby opat�il automatické rozsv� cení a zhášení sv� tel podle stupn�  stmívání  
a rozednívání.  

Na záv� r rada obce schválila nákup nových p�íbor�  (cca 150 sad), které se 
budou zap� j� ovat p�i r� zných p�íle�itostech. První vyu�ití m � ly p�i spolkovém 
posezení se zv�� inovými hody dne 18. �íjna v sokolovn� . Bohu�el, ne všechny se 
v po�ádku vrátily na OÚ. 

 
Pokud jde o novou radu obce, ta se poprvé sešla 18. listopadu. Po krátkém 

organiza� ním úvodu se hned pustila do práce.  
Nejprve jmenovala � ty� i komise – o nich jsme informovali hned v úvodu 

v souvislosti s výsledky voleb do zastupitelstva obce.  
Poté schválila p�edlo�ený plán inventur, které budou provedeny konce m roku. 
Schválila uzav�ení ve�ejnoprávních smluv s M� stem Semily o výkonu 

p�enesené p� sobnosti, a to na úseku projednávání p�estupk� , a vedení správního 
�ízení o rušení trvalého pobytu. O tyto dv�  agendy se nám M� sto Semily stará 
dlouhodob� , má pro n�  vyškolené pracovníky. Není d� vod novou smlouvu neuzav�ít, 
nebo�  platnost té stávající vyprší s koncem roku. 

Rada se shodla v názoru, �e obec bude odmítat �ádos ti o finan� ní p�ísp� vky 
od organizací, které nejsou místní nebo z blízkého okolí a nemohou tak mít význam 
pro naše ob� any. Naopak obec nadále hodlá podporovat místní spolky, a také 
organizace, které mohou být našim ob� an� m u�ite � né, nap�. Centrum pro zdravotn�  
posti�ené apod. Nebrání se také poskytnutí obecních  prostor�  pro po�ádání 
charitativní sbírky, kterou organizuje Diakonie Broumov.  

Na záv� r prob� hla diskuse, p�i které se zejména noví � lenové rady seznámili 
s akcemi, které jsou � erstv�  dokon� ené, rozpracované a v blízké budoucnosti 
plánované. Diskuse byla dosti dlouhá, a o spoust�  témat se hovo�ilo docela 
podrobn� . Podrobné informace m� �ete obdr�et i vy, obyvatelé Chuchelny, pokud 
navštívíte ve�ejné zasedání zastupitelstva, na které jste srde� n�  zváni.  
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Motorsport Chuchelna v sezón �  2014 
 

Bývalo pravidlem, �e nová sezóna Motorsportu Chuche lna za� íná brzy po 
p�íchodu Nového roku. Ten letošní 2014, se však svou zimou a nedostatkem sn� hu 
zasadil o to, �e jsme s aktivním závod � ním za� ali a� na ja �e. Tradi� ní závod  
v autoskijöringu na Kozákov�  a stejn�  tak i celý seriál Krkonošského poháru  
v autoskijöringu a oblíbená Rallyshow se neuskute� nily. 

S o to v� tším nadšením a vervou jsme se pustili do té motocyklové � ásti. Vyjeli 
jsme hned na n� kolika frontách. 

Nejvíce jezdc�  se ú� astní závod�  seriálu crosscountry KTM ECC. V minulém 
roce jsme byli i my jeho sou� ástí. Naše dohoda se zem� d� lským dru�stvem je 
taková, �e jej budeme po �ádat pouze jednou za dva roky, a tak ten letošní ro� ník 
obstarali po�adatelé z Bozkova, Turnova, Jilemnice a Vysokého nad Jizerou. Naši 
jezdci se v n� m rozhodn�  neztratili. V d� tské kategorii do 50 ccm se na konci roku 
radoval z cenného druhého místa Adam Mach, ješt�  o stupínek lepší byl v kategorii 
E2 Michal Buriánek. V hodnocení tým�  se Motorsport Chuchelna umístil na hezkém 
� tvrtém míst� , kdy� se v tabulce „chuchelák � “ objevilo celkem 10 jezdc� . 

Jaro, ale nebylo pouze o je�d � ní na motorkách. � lenové MSCH se aktivn�  
zú� astnili B� hu pro Sv� tlušku. Na letošním no� ním b� hu po�adatelé napo� ítali na 
3.000 � elovek! A to je u� po �ádná zá�e. Sv� tluška tak díky ú� astník� m pom� �e 
nevidomým rozsvítit �ivot � ástkou 1.300.000 korun!!! Naplnilo se tak motto 
po�adatel� , �e b � hat ve tm�  má smysl!!! 

I další naše akce se dotýkala zdraví. Školení první pomoci, které prob� hlo ve 
spolupráci se Záchrannou slu�bou Libereckého kraje,  nám nabídlo mo�nost 
nap�íklad vyzkoušet nep�ímou masá� srdce a um � lé dýchání na populární „andule“. 
Informace, které jsme zde dostali, jsou k nezaplacení, a to nejen ve sportovním, ale  
i v b� �ném �ivot � . 

Ale zp� t k závod� ní. Martin Chlupá�  se tradi� n�  ú� astní závod�  v motokrosu,  
a i letos vyjel v kone� ném hodnocení medaili. V seriálu závod�  Motocross Cup se 
umístil na výborném druhém míst� . Dalším seriálem závod� , kterých se ú� astníme je 
M� R v enduru a cross country open. P�i bilancování na konci roku z toho jsou t� i 
medailová umíst� ní a další dva naši borci skon� ili do první p� tky. V kategorii enduro 
M� R II E2 skon� il Martin Rá� druhý, Michal Buriánek se v M � R III E2 umístil rovn� � 
na druhém míst� .  Druhé místo si v d� tské kategorii M� R crosscountry open vyjel 
Adam Mach. Do první p� tice celkového po�adí svých kategorií se vešli i Petr Kopecký 
a Josef Mach. 

Na podzim je v motocyklovém sv� t�  � as pro tradi� ní motocyklovou šestidenní, 
tentokrát v daleké Argentin� . I letos m� l na tomto podniku Motorsport Chuchelna 
svého zástupce. Jan Kudrná�  jel tradi� n�  v týmu Motosportu Bozkov. V kone� ném 
hodnocení klubových tým�  se z více ne� sedmdesáti ú � astník�  umístili na 23. míst� . 

Ješt�  se vrátím k automobilové � ásti našeho týmu. Zimní závody se sice kv� li 
ji� zmi 	 ovanému po� así nekonaly, za to v letní � ásti jsme svá polínka v ohni m� li. 
Brat�i Plichtové reprezentovali MSCH v Mistrovství � R v autocrossu – divize 
cestovních voz�  a pravideln�  se umís�ovali na stupních vít� z� . V závodech do vrchu 
Eda Cup za nás startoval Lukáš Prskavec a z padesátky závodník�  se pravideln�  
umís�oval v první desítce. Tomáš Kudrná�  startoval tradi� n�  v závodech Rally Cup. 
Bohu�el ho letos potrápily technické problémy, ale odm� nou pro n� j bylo 3. místo 



v Rally Orlické hory.  
Na záv� r nám dovolte pod� kovat všem našim sponzor� m, mechanik� m, 

doprovod� m a fanoušk� m za podporu a pomoc, které se nám od nich dostává. I to 
nás stále motivuje k lepším a lepším výkon� m. 

Nyní u� naše zraky nedo � kav�  sm�� ují k obloze v o� ekávání prvního sn� �ení  
a v nad� ji na start Krkonošského poháru v Autoskijöringu. S mnohými z vás se zde 
jist�  potkáme a t� šíme se, �e pokecáme nejen o tom motoristickém �ivo t� . 
 

Za Motorsport Chuchelna Jan Kudrná�  
�
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ZPRÁVY Z SDH 
 
Milí � tená�i Chuchelá� ku, je tu op� t � as na zprávy z hasi� ského sboru. Ráda bych vám 

nastínila � innost mladých hasi��  od poslední sout� �e. 
V � ervnu jsme se s d� tmi zú� astnili dvou sout� �í, a to na Frýdštejn�  a v Rovensku pod 

Troskami. Ob�  sout� �e jsou mimo pohár Soptíka, ale ka�doro� n�  se jich ú� astníme. Oba 
sbory mají skv� le p�ipravený program, zázemí, ceny, a pakli�e vyjde i po� así, d� ti jsou 
spokojené. I letos jsme se umístili na p�edních p�í� kách a p�ivezli si dom�  medaile. Mladší 
d� ti získaly 1. a 2. místo, starší tým A 4. a 2. místo, starší tým B 1. místo � . 

Po prázdninách a pár trénincích nás � ekala, v po�adí Soptíkova poháru ji� pátá sout� � 
v Libuni. U� od rána nás zradilo po� así, jeliko� lilo a lilo. D� ti se schovávaly pod stany  
a p�íst�ešky, ale za chvíli byly stejn�  všechny provlhlé. Mladší dru�stvo bylo na startu jako 
první a špatné po� así, tréma a nervozita dosáhly svého. Dva p�ed� asné starty d� tem zajistily  
N – nedokon� ený útok � . To bylo zklamání pro d� ti i trenéry, ale i p�es toto zklamání jsme 
dru�stvo mladších hnali do další disciplíny, kde se jim da�ilo na výbornou – uzlování, 
topografie, p�echod po lan� . Starší A se umístili na 10. míst�  a B na 8. míst� . Nebyly to valné 
výsledky, ale aspo�  jsme vid� li, �e je opravdu d� le�itá p�íprava, trénink a hlavn�  chu�  n�� eho 
dosáhnout a nezále�í to na jedinci, ale na celém týmu, který musí být dokonale slad� ný  
a p�ipravený. 

V �íjnu jsme se vydali do Bozkova, kde na malém prostoru d� ti sout� �ily v závodu 
po�ární všestrannosti. Na hasi� ském cvi� išti m� li bozkováci dokonale p�ipraveno p� t disciplín 
– st�elba ze vzduchovky, topografie, zdravov� da, po�ární ochrana, uzlování a p�eká�ka – 
p�echod po lan� . Byla to p�íprava na opravdový ZPV (= závod po�ární všestrannosti), vše 
bylo poctiv�  bodováno a vyhodnocováno. Mladší d� ti dosáhly na 12. místo a starší na  
9. místo. V Bozkov�  se nám líbilo, jeliko� v �íjnu vyšlo i po� así a sluní� ko vykouklo zpod 
mrak�  a hlavn�  m� li bozkováci výborné klobásy z udírny a d� ti si libovaly na kroketách � . 

Po p�íprav�  v Bozkov�  nás � ekal závod ZPV naostro. Na tento závod jsme se museli 
vypravit do Vysokého nad Jizerou, kde se konalo podzimní kolo hry Plamen. Na mladší d� ti 
� ekala 2 km dlouhá tra� , která se táhla p�es lesy, kopce a louky. Na trati bylo rozmíst� no 
všech p� t disciplín. Na starší � ekala tra�  dlouhá 3 km. Této sout� �e jsme se zú� astnili úpln�  
poprvé, a proto jsme nem� li p�edstavu, co nás bude � ekat. D� ti byly nervózní i proto, �e jsme 
s nimi na sout� �ní tra�  nemohli, a ony si musely poradit bez našich rad. Zvládly to nad naše 
o� ekávání. Starší d� ti A se umístily na 12. míst�  a B na 33. míst�  ze 45 tým� . Mladší d� ti se 
umístily na 21. míst�  ze 40 tým� . Ráda bych vyzdvihla p�edevším výkon týmu A, proto�e 
jeho � as na trati byl t�etí nejrychlejší, ale chyby,  kterých se dopustil na trati, jej sesadily na 
kone� né 12. místo. Na Plameni byla obrovská konkurence tým� , které se této sout� �e 
nezú� astnily poprvé, a proto jsme na výkon našich d� tí nále�it�  pyšní. 

Poslední a nejd� le�it � jší akcí v Soptíkov�  poháru bylo vyhlášení kone� ných výsledk� , 
které se konalo v Roprachticích. SDH Roprachtice nás p�ivítal v p�íjemném prost�edí a p�išel 
nás navštívit patron Jizerských hor Muhu. Na stolech nás � ekalo drobné ob� erstvení a pro d� ti 
byla p�ipravena to� ená malinovka. Mladší d� ti se celkov�  v poháru umístily na 5. míst�  z 23. 
tým� . Starší d� ti A se umístily na 7. a tým B na 10. míst�  z 26 tým� . 

Na záv� r musím za letošní rok pod� kovat d� tem za jejich píli, oddanost a poctivé 
chození na tréninky a sout� �e, trenér� m za jejich � as, v� nování se mláde�i, rodi�� m za pomoc 
p�i doprav�  d� tí na a ze sout� �í a všem, kdo jakkoli p�isp� li a pomáhali v realizaci našich akcí. 
Díky moc!! Na p�íští rok se za celý náš sbor t� šíme na nové p�ír� stky a budeme se sna�it, aby 
se jim hasi� ský sport zalíbil a strávili s námi hezké chvíle. 

Tímto se s vámi lou� ím a všem ob� an� m p�eji hezké Vánoce a hodn�  sil a zdraví pro 
nadcházející zimu.      

             Za SDH Ver� a Hajná  



Vyhlášení Soptíka v Roprachticích 25. �íjna 2014 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ukon� ení d� tské sezóny 
 

V sobotu 8. 11. prob� hlo zakon� ení d� tské hasi� ské sezóny2014. Pro d� ti jsme si 
p�ipravili výlet do Semilského muzea a pojizerské galerie, kde jsme si prohlédli expozici 
velkého prádla. Z muzea jsme se p�esunuli do Kulturního centra golf, kde se konala akce 
„Tvo�íme duši“. Byl to ji� XI. ro� ník regionálního projektu Sdru�ení Artefaktum.cz a Centra 
pro zdravotn�  posti�ené Libereckého kraje o. p. s. Po té jsme se vrátili zp� t na h�išt�  do 
Chuchelny a prob� hl úklid hasi� ského skladu a zazimování technického vybavení. Po 
skon� ení brigády jsme se p�esunuli do Apartmánu Klaudie. K ve� e�i jsme si uva�ili gulášovou 
polévku a vyudili uzené maso a nakonec to završili zákusky. Po jídle jsme se teple oblékli  
a vydali se do b�ízek na bob�íka odvahy. Na strašidla si na chvíli zahráli trené�i a nejstarší 
d� ti. Potom jsme se vrátili do apartmánu a následoval ve� erní program vypln� ný hraním 
spole� enských her a následným filmovým klubem, po kterém jsme se uchýlili do postelí. Po 
ned� lním budí� ku jsme se nasnídali a rozvezli d� ti dom� . 

Ráda bych pod� kovala Richardovi Ullrichovi za finan� ní dar, díky n� mu� jsme mohli 
d� tem nakoupit dobr� tky na ve� er. Man�el� m Hrubým, kte�í nám poskytli k dispozici 
Apartmán Klaudie. Dále Martin�  Koucké za výborné zákusky, V�� e Zelenkové a Marcele 
Koucké za upe� ené buchty k snídani. 

D� ti i trené�i byli velmi spokojení a v�� íme, �e se toto ukon� ení sezóny stane naší 
novou tradicí.  

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Sezóna 2014 
 

Vá�ení ob� ané, ráda bych se ohlédla za uplynulou hasi� skou sezónou, kde se vedle 
d� tského dru�stva sout� �í ú � astnili také mu�i a nov�  vzniklé dru�stvo �en. 

Mu�i i �eny se zú� astnili poháru OSH. �eny absolvovaly 9 z celkových 11 sout� �í  
a celkov�  obsadily 6. místo z 18 dru�stev. Dále jsme se zú� astnily dvou sout� �í mimo pohár 
OSH a to v Bozkov�  a Víchové nad Jizerou. V Bozkov�  jsme se umístily na 3. míst�  a ve 
Víchové na 2. míst� . 

Mu�i absolvovali 8 z 11 sout� �í a celkov�  se umístili na 14. míst�  ze 48. Mu�i se také 
zú� astnili okrskové sout� �e v Bozkov�  a jedné sout� �e poháru Podkozákovské ligy. 

 
Za SDH Monika Kroupová 

 
HASI � SKEJ MAŠKARÁK 
 
 

 
 
 
 
 
 
15. 11. 2014 jsme uspo�ádali ji� pátý ro� ník 
,,Hasi� skýho maškaráku“ � . V sobotu ve 20 
hodin vše vypuklo. Kostýmy se za� aly 
scházet a ka�dý p�edvedl, co za poslední 
týdny vyráb� l, šil, natíral, maskoval, barvil, 
našíval, vyst�ihoval, polepoval, vyhrabal 
v second handu. Nakonec se nás sešlo kolem 
osmdesáti soused� , ob� an� , p�išli i Semiláci, 
kte�í se cht� li pobavit a pod� lit o své výtvory. 
P�ed p� lnocí jsme vyhlásili p� t nejlepších 
kostým�   
a v�� te, porota to nem� la jednoduché. 
Nehodnotila pouze kostýmy samotné, ale  
i aktivitu projevenou b� hem celého ve� era.  
5. místo obsadili ko� ovní cikáni, 4. místo 
Ferda Mravenec a Beruška, 3. místo listy 
marihuany, 2. místo �elvy Ninja, 1. místo 
jamajské boby. D� kujeme za ú� ast a podporu 
všech, kte�í si to s námi ka�doro� n�  cht� jí 
u�ít, a t� šíme se na Vás op� t p�íští rok � . 

 
                                                                                                    � lenové výboru SDH 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



LETEM CHUCHELNOU                                              
 

Letošní podzim nám opravdu p�eje – díky vysokým teplotám šet�í naše pen� �enky  
a holky stále ješt�  nosí sukn� , tak�e jsou všichni spokojení. A spokojené jsme i my, sestry 
sokolky, s pr� b� hem podzimních akcí. A �e jich tentokrát bylo! 

Tématem � íslo jedna celého roku byla rekonstrukce sokolovny. Nebudeme se zde 
rozepisovat o celém jejím pr� b� hu (tomu se v� nuje v dalším � lánku Petr Schlesinger), ale 
koukneme se na rekonstrukci našima o� ima. Koncem léta byly dokon� ené hlavní práce od 
jednotlivých firem, no a na nás dobrovolníky zbývala velká spousta té „drobné“ práce – r� zné 
dod� lávky, opravy, natírání, broušení, uklízení... B� hem zá�í se chlapi ze sokolovny skoro 
nehnuli, trávili tam ka�dé odpoledne. A vrcholem pak byly sobotní brigády, b� hem kterých se 
scházelo i 40 lidí všech v� kových kategorií – od malých d� tí a� po sedmdesátníky. D� ti jsou 
na takovýchto akcích velmi vítány – nau� í se táhnout za jeden provaz a nezištn�  pomáhat 
ostatním – a to vše za neustálého smíchu a radosti z dokon� eného díla. Tímto vším jsme si 
kdysi prošli i my, jejich rodi� e a prarodi� e, a jen díky tomu je dnes v Chucheln�  tolik lidí, 
kte�í jsou ochotni pomáhat pro dobro vesnice, a doufejme, �e naše d� ti budou v tomto duchu  
a v takovém po� tu dále pokra� ovat. Nyní je p�íle�itost pod� kovat všem „pracant� m“ za 
odvedenou práci, tak�e velké DÍKY VŠEM! A také d� kujeme Leoši Pickovi, jen� v�dy 
p�ipravil pro celou partu ob� d, a Son�  Jarolímkové a jejímu tatínkovi, kte�í poka�dé p�ivezli 
bednu zákusk�  na dopln� ní energie.  

V dokon� ování prací nás 
samoz�ejm�  tla� il � as, jeliko� 
slavnostní otev� ení sokolovny bylo 
naplánované na sobotu 27. 9. Tato 
sláva byla navíc spojena s oslavami 
85. výro� í vzniku sokolovny. Byl to 
krásný, slune� ný den, skoro jakoby 
n� kdo naho�e p�ál této chuchelské 
dominant�  samé hezké dny. 
Úvodního proslovu se ujal starosta 
obce Tomáš Šimek a p�i své 
d� kovné �e� í mimo jiné vzpomn� l 
na svého otce, letitého starostu 
Sokola, který by jist�  m� l z nov�  
zrekonstruované sokolovny velkou 
radost. A ur� it�  by nebyl sám...  
 

Dalším �e� níkem byl starosta Sokola Jan Plíva, který také všem pod� koval a pak u� 
pozval po� etný dav ke zhlédnutí celé sokolovny. Na sále byla vystavena tisícovka fotek 
z prob� hlé rekonstrukce, spousta historických dokument� , plakát� , dopis�  atd. a také odkaz 
minulé generace – pam� tní list nalezený ve schránce schované ve zdi. K tomu krásn�  zn� la 
z podia Sokolská hymna v podání n� kolika odvá�ných � len�  Sokola, obohacená So� ou  
o „tematickou chuchelskou sloku“. A také se za� aly plnit �aludky všech p�ítomných 
dobrotami z p�epln� ného rautu, o n� j� se z velké � ásti postaraly místní �eny vlastními silami  
a va�e� kami �  Na celé slavnostní otev�ení p�isp� la velkou mírou i stavební firma DS Logistic 



a také projek� ní firma Design 4. Oslava se moc povedla, sešlo se hodn�  lidí a veselilo se  
a zpívalo dlouho do noci. Pop�ejme tedy sokolovn�  dlouhá léta ve zdraví a radosti. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Oslavou také skon� ilo období klidu pro cvi� ence a op� t se rozb� hla všechna cvi� ení 

jako p�ed rekonstrukcí. Ní�e pár slov k jednotlivým cvi� ícím skupinám pod hlavi� kou Sokola: 
 
Cvi� ení p�edškolních d� tí se koná v�dy ve � tvrtek od 16 do 17 hodin. Je to hodina plná her, 
p�i kterých se d� ti seznamují se základy cvi� ení a u� í se kolektivnímu chování.  

Cvi� ení holek díky hezkému po� así mohlo 
za� ít ji� za� átkem zá�í. � as cvi� ení trávily 
holky venku r� znými aktivitami: výletem 
na Kozákov, kde si na vleku spole� n�  
opekly bu�ty, dále podnikly cestu na kolech 
do Záho�í za sladkou odm� nou v podob�  
zákusk�  nebo hrály r� zné hry na 
Hromovce. Podzimní prázdniny v �íjnu pak 
umo�nily celodenní cvi� ení ji�  
v dokon� ené sokolovn� , kde procvi� ily  
a protáhly celé t� lo.  

Duši� kový � as si p�ipomn� ly strašidelnou no� ní hrou, ve které si dokázaly svoji state� nost  
a nebojácnost. Nyní u� napilno cvi� í a chystají zakon� ení starého roku váno� ní besídkou. 
Schází se pravideln�  v pátek od 16 do 17 hodin. 
 
Cvi� ení �en se koná ka�dé pond� lí a � tvrtek od 19 do 20 hodin. Náplní je posílení  
a formování celého t� la a�  u� na balan� ní podlo�ce (Bosu) nebo pomocí vlastního t� la. 
 
Cvi� ení chlapc�  mladších a starších je v�dy v úterý a v pátek od 17 do 19 hodin a poté 
následuje hodina cvi� ení mu�� . V� nují se svým t� l� m r� znými sporty, aby se nám holkám 
stále líbili � . 
 
Krom�  t� chto skupin je sokolovna vyu�ívána i školou (t� lesná výchova a dru�ina) a dalšími 
skupinami sportovc� . A také je v plánu nové cvi� ení – mí� ové hrátky pro školáky (volejbal) – 
konat se bude v�dy v pond� lí od 17:30 a první hodina bude 12. ledna 2015. Podrobnosti  
o tomto novém cvi� ení, ale i o t� ch stávajících (v� etn�  kontakt�  na cvi� itele) najdete na 
internetových stránkách obce Chuchelna.   
P�ij � te si zasportovat, v�dy�  u nás m� �e cvi� it celá rodina!  



Další podzimní akcí byl o prvním �íjnovém víkendu tradi� ní krkonošský Vejšlapník. 
Tentokrát jsme za krásného po� así v rekordním po� tu 50 lidí zdolali nejvyšší horu � ech – 
Sn� �ku. Kupodivu jsme tento nápad nem� li jenom my, ale i stovky dalších nadšenc�  – no 
zkrátka na vrcholu bylo i v �íjnu úpln�  narváno a všude byla slyšet krom�  � eštiny i polština, 
n� m� ina, slovenština a jiné sv� tové jazyky. Ve� er jsme p�espali v Penzionu Andula a druhý 
den jsme r� znými trasami sešli do Špindlerova Mlýna k autobusu. Ka�doro� n�  díky 
Vejšlapníku vidíme nejen aktivní turisty, ale hlavn�  nesmírnou krásu Krkonoš – hor, které 
nám kryjí záda a p�itom je v� tšina z nás tém��  nezná… Poje� te za rok s námi! 

Sokol je aktivní nejenom ve sportovních � innostech, ale i v t� ch spole� enských, mezi 
které pat�í letos ji� 4. ro� ník tane� ních pro dosp� lé. Pravda, n� kdy to tancování bolí víc ne� 
sport, ale pod vedením tane� ní mistryn�  Ilony Šulcové je to v�dy zábavné a výsledky stojí za 
to. P�íští podzimní sezonu plánujeme za�adit i tane� ní pro v�� n�  za� ínající dosp� lé. Máte tedy 
dost � asu p�emluvit své prot� jšky, abyste se mohli vrhnout do víru tance �   

Velkou spole� enskou akcí bylo spolkové posvícení konané v sobotu 18. �íjna. 
Myslivci, hasi� i a sokolové ud� lali vše pro pot� šení svých spoluob� an� . Je pot�eba �íct, �e po 
rekonstrukci sokolovny nebyla kuchy�  ješt�  úpln�  p�ipravená na takový nápor, tak�e nebylo 
vše dokonalé. Ale i p�es tyto ztí�ené podmínky hasi� ky dob�e zvládly vydávat jídlo bu�  
okénkem do ešus�  � i p�ímo na talí�e host� m. O roznášení jídel na sál se pak jako poka�dé 
postarali sokolští chlapi (pro�  to vlastn�  doma d� láme my �eny, kdy� jim to tak jde???). Po 
ob� d�  p�išla k chuti káva a sladká te� ka v podob�  ú�asných kolá��  a buchet z kuchyní 
sokolských dívek a �en, letos se sešlo opravdu rekordní mno�ství nape� ených dobrot! Moc 
vám všem d� kujeme za � as a síly, které jste v� novali pro radost ostatních. Je jasné, �e tato 
tradi� ní akce se nekoná jen kv� li výbornému jídlu, ale hlavním d� vodem je p�átelské posezení 
s našimi sousedy a kamarády. No kdy jindy máme tu mo�nost? Tak zase za rok! 
 
PLÁNOVANÉ AKCE  
 

·  tane� ní ve� er -  jeliko� plesová sezona u� � uká za dve�mi, tak bychom vás cht� li 
pozvat na 1. tane� ní ve� er, který se bude konat v sobotu 13. 12. od 20 hodin 
v sokolovn� . Bude se poušt� t reprodukovaná hudba, vyzkoušíme si r� zné standardní  
i latinskoamerické tance - vše podle p�ání tane� ních pár� . Ob� erstvení bude zajišt� no, 
tak�e stud stranou a hurá do gala � . Budeme se na všechny moc t� šit! 

·  Št� pánská diskotéka – v pátek 26. 12. tradi� ní zábavná akce pro místní i p�espolní 
·  Sokolský ples – v sobotu 31. 1. 2015 s hravou kapelou a bohatou tombolou  
·  váno� ní dílni� ky + jarmark se sout� �í + d� tský Silvestr – viz ní�e 
·  ly�ova� ka na Kozákov�  – viz ní�e 

 
Záv� rem bychom vám cht� ly pop�át pohodový adventní � as, š� astné svátky váno� ní a do 
nového roku pravou nohou!   

Za sestry sokolky Magda Ceé, Jana Vocelková, Markéta Tomšová 
 
 
PROSINCOVÁ SOKOLOVNA 2014  
 
Vá�ení a milí sousedé,  
rády bychom Vás pozvaly (my �eny � ) v záv� ru roku do sokolovny. Na druhou a t�etí 
adventní ned� li pro Vás a Vaše ratolesti chystáme ji� 4. ro� ník váno� ních dílni� ek a 0. ro� ník 
sout� �e Chuchelský sladký mls. Poslední odpoledne v roce prob� hne Silvestr pro d� ti, v jeho� 
záv� ru se do� káme i oh� ostroje.  
 



Váno� ní dílni� ky  
* 7. prosince od 13:30 h do 17:00 h  
* váno� ní tvo�ení pro d� ti, maminky i tatínky  
* materiál na výrobu zajišt� n, vstupné dobrovolné  
* p�ipomenutí n� kterých váno� ních zvyk�   
 
Sout� � Váno� ní Chuchroví aneb váno� ní chuchelské cukroví  
* 14. prosince od 13:30 h do 16:00 h  
* VÝZVA všem hospody� kám (hospody� k� m) – malým, velkým, mladým i zkušeným:  
Upe� te své NEJ cukroví a p�ineste 15 ks v sobotu 13. 12. do sokolovny (p�íjem od 18 do 19 
hodin)  
* „Odborná porota“ v ned� li zasedne, ochutná a vyhodnotí následující kategorie:  
NEJchutn� jší – NEJhez� í – NEJnetradi� n� jší cukroví  
* vyhlášení vít� z�  v 15:30 h – zajímavé a vtipné ceny u� � ekají  
* odpoledne prodej „p�ebytk� “ z váno� ních dílni� ek a výrobk�  šikovných d� tí, �en i mu��  
naší obce  
* výt� �ek pou�ijeme na silvestrovský program pro d� ti  
* Bude mít Chuchelna vlastní sborník recept�  na váno� ní cukroví?  
 
D� tský silvestr  
* 31. prosince od 15:00 h do 18:00 h  
* tanec, sout� �e, tombola  
* rozlou� ení s oh� ostrojem  
* vstupné: 1 v� c do tomboly  
 
Ob� erstvení na všech akcích zajišt� no. T� šíme se na setkání s Vámi!  
                                                   
                                                                   Lenka Soukupová, Markéta Ro� árková, Lucie Gore 

SKIAREÁL KOZÁKOV  

Vá�ení p�íznivci ly�ování, rádi bychom Vás pozvali do skiareálu Kozákov, kde máte  
v nadcházející ly�a�ské sezón�  mo�nost u�ít si nádhernou ly�ova� ku s celou vaší rodinou. 
Stejn�  jako v minulých letech bude k dispozici hlavní velký vlek a upravovat se budou t� i 
sjezdovky. I letos bude pro mladé a za� ínající ly�a�e p�ipraven malý lanový vlek. Jak 
za� ínající tak i pokro� ilí ly�a �i mohou vyu�ít slu�eb naší ly�a�ské školy a zdokonalit techniku 
jízdy na ly�ích i snowboardech.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



V p�ípad�  malých sn� hových srá�ek by se nám o dostatek sn� hu m� la postarat � ty�i 
sn� hová d� la. Ve skiareálu je u� dlouhodob�  zabydlen skiservis s p� j� ovnou ly�í. Pro 
návšt� vníky je pln�  k dispozici prosklená terasa s výhledem na sjezdovky, kde se nejen 
zah�ejí, ale také najdou dobroty k ob� erstvení.  

Novinkou v p�ípad�  p�íznivých sn� hových podmínek by m� l být b� �ka�ský okruh  
u horní stanice vleku. Okruh široký 5 m bude upravován naší rolbou a m�� it bude cca 1 km. 
Neváhejte a sledujte naše stránky www.ski.kozakov.cz, kde najdete aktuální informace  
o za� átku ly�a�ské sezóny.  

T� šíme se na Vás!                         Ji�í Macha� ný 
                                                                         

Ohlédnutí za realizací akce Sní�ení imisní zát� �e sokolovny v Chucheln�  
 
V letních m� sících byly dokon� eny stavební práce na zateplení sokolovny a 27. 9. 2014 
prob� hlo slavnostní znovuotev�ení Sokolovny spojené s oslavou 85. výro� í postavení 
Sokolovny. Proto�e to je � asté téma hovor� , dovolím si p�idat pár podrobností z období 
realizace. P�ípravy stavby jsem zevrubn�  popisoval ji� v 1. letošním � ísle Chuchelá� ku, tak�e 
nyní k samotné realizaci. 
  

Ješt�  v zimních m� sících, v dob� , kdy jsme normáln�  cvi� ili na sále, byly zahájeny 
práce v p� dních prostorech. Po termínu konání hasi� ského plesu pak za� aly stavební práce 
naplno v celém objektu. V p� dních prostorech prob� hla nejd�íve 1. brigáda, p�i které došlo  
k vyklízení p� dních prostor. Pak ji� nastoupila stavební firma. Na za� átku stavby prob� hly 
hrubé práce spojené s demontá�í staré podlahy p� dy, byly odstran� ny vrstvy pilin a podobné 
p� vodní „tepelné izolace". Následn�  byly o� išt� ny staré odhalené stropní trámy, byly 
provedeny lokální opravy a zesílení n� kolika poškozených p� vodních trám� . Veškeré 
zakrývané d�ev� né prvky byly p�ed zakrytím ošet�eny proti šk� dc� m. Následn�  byla 
provedena tepelná izolace stropu a v � ásti p� dy op� t dopln� na podlaha. V prostorech p� dy 
byly vytvo�eny nové technické místnosti – kotelna a strojovna teplovzdušného vytáp� ní. Tyto 
místnosti byly vytvo�eny sádrokartonovými konstrukcemi v� etn�  zateplených podhled� .   
V p� d�  byly provedeny také rozvody teplovzdušného vytáp� ní a hlavní rozvody topení. 

Jakmile se m� ly rozeb� hnout stavební práce ve zbytku objektu, nastalo první velké 
st� hování. Nat� šení brigádníci st� hovali veškerý nábytek, �idle, stoly, kuchyn�  i cvi� ební 
ná�adí na sál, p�ípadn�  na balkon tak, aby nevadily následným stavebním pracím. Pr� b� h � asu 
ukázal, �e takových st� hování bylo hned n� kolik, proto�e práce se v r� zném � ase posouvaly 
po celém objektu a na záv� r nás vyhnali malí� i úpln�  ze všech kout� . 

Pak nastalo dlouhé období, kdy jediné � isté a uklizené pokojí� ky v objektu byly 
kotelna a strojovna v p� d�  a z toho, jak to v Sokolovn�  vypadalo, bylo nám všem 
zú� astn� ným úzko. Nejd�íve toti� došlo hlavn�  na bourání - vybourávání oken, sekání drá�ek 
pro topení a instalace, vybourávání staré kotelny v 1. PP,  demontá� p� vodních obklad�  st� n 
na sále, likvidace starých rozvod�  tepla ...  

Aby toho nebylo dost, zjistili jsme, �e p� vodn�  zvolená technologie dodate� né 
hydroizolace st� n vrá�ením plech� , která nevy�aduje tolik zásah�  do interiéru, nep� jde pou�ít 
a bude se tedy muset provád� t klasické pod�ezávání st� n lanem. Aby se mohla izolace provést 
ve správné výšce, znamená to rozebrat a vybourat pruh podlahy po obvodu místností. A jak to 
tak bývá, zjistilo se p�i rozebírání podlah, �e jsou nap�íklad pod podloubím úpln�  shnilé trámy  
a pár dalších drobných komplikací. Tak nás � ekalo období vyjednávání s dodavatelem, 
papírování s ud� lovatelem dotace a podobné radosti. Nakonec se vše v dobré obrátilo a mohla 
se rozjet realizace všech t� chto opat�ení. Postupn�  se také za� aly zacelovat jednotlivé jizvy – 
za� iš� ovala se nová okna, dokon� ily se rozvody topení, za� iš� ovaly se drá�ky po rozvodech 
potrubí a postupn�  se objevovaly nové štuky. Práce na podlahách z� staly na n� jaký � as 



odlo�eny, proto�e díky p�ízni po� así bylo t�eba co nejvíce pracovat venku. 
Zvenku byly provedeny výkopy okolo sklepa, do výkopu byla po dokon� ení izolací 

vlo�ena drená�. Po dokon� ení hydroizolace se mohlo také za� ít se zateplením fasády 
polystyrenem. Práce byly zahájeny na zadní fasád� , tady jsme si doladili s dodavatelem 
jednotlivé detaily, a pak u� pokra� ovaly práce na fasád�  plynule po obvodu objektu. 

Díky tomu, �e jsme se sna�ili zachovat stávající ráz Sokolovny s kamennými prvky  
a dalšími zdobnými detaily, nap�íklad ost� ní hlavních vstupních dve�í, museli jsme  
s dodavatelem stavby � asto �ešit atypické detaily a práce byla rozhodn�  pest�ejší, ne� 
oby� ejné zateplování. 

V soub� hu s pracemi na fasád�  byl do objektu p�ipojen plyn a byla provedena první 
zkouška funk� nosti kotelny. Postupn�  byly osazeny nové radiátory. Zvenku u� byly na záv� r 
jen dopln� ny okapové chodní� ky a terénní úpravy. Zárove�  byly postupn�  dokon� ovány práce 
v interiéru, nový vzhled dostávaly sociálky i prostory kuchyn�  a jídelny v 1. PP. 

U� za� átkem léta jsme �ešili to, v jakém stavu nám z� stane hlavn�  v interiéru 
sokolovna po dokon� ení stavebních prací podle uzav�ené smlouvy. Objekt bude funk� ní, 
zateplený s novým topením, ale v � ásti se starými podlahami s omlácenými futry dve�í  
a dalšími vadami na kráse. Rozhodli jsme se tedy, �e jak se �íká, p�i jednom nepo�ádku 
zkusíme dotáhnout ješt�  další v� ci. A tak zatímco jarní m� síce jsme tradi� ní páte� ní cvi� ení  
a posezení v klubovn�  nahradili výšlapem a posezením na vleku na Kozákov� , tak od za� átku 
� ervence dostaly páte� ní ve� ery nový rozm� r. 

Za� ali jsme broušením futer, po té p�išly na �adu nát� ry, práce na podlahách, pozd� ji  
i kuchyn�  a další. Jak se blí�il záv� r stavby, dopl� ovaly se k pátku brigády v úterý. Od 
za� átku zá�í pak za� aly velké brigády o víkendech, kde brigádníci u� krom�  lakýrnických  
a montá�ních prací pomáhali s úklidem a st� hováním vybavení. Poslední dva týdny ji� nastalo 
úplné šílenství, a zatímco stavební firma v pohod�  práce ukon� ila a stavbu p�edávala, tak 
brigády na vylepšování interiéru probíhaly denn� . Samoz�ejm�  nemohli být všichni na stavb�  
denn� , ale nejvyšší ú� ast byla kolem 40 pracant�  v 1. pracovní sobotu. 

Všem, kte�í p�ilo�ili ruku k dílu, pat�í dík a bez nich by Sokolovna p�i slavnostním 
otev�ení nevypadala tak, jak vypadala. Celkové mno�ství odpracovaných brigádnických hodin 
se blí�ilo hrubým propo� tem k 1500, p�esnou evidenci jsme bohu�el v pr� b� hu � asu vzdali.  
Dovolím si zvláš�  vyzvednout p�ínos Jardy Vocelky, který byl na stavb�  v�dy, neváhal 
zajiš� ovat materiál, kdy� bylo t�eba, sehnal další lidi, zorganizoval vše pot�ebné a pr� b� h 
prací zkušen�  �ídil.  

V posledních týdnech stavby odvedl ú�asnou práci Martin Pitl, který realizoval vrchní 
vrstvy nových podlah v chodbách, WC i vý� epu. Rozsah jeho práce jsme mu postupn�  proti 
p� vodnímu plánu rozši�ovali, p�itom jsme mu pohybem po stavb�  jeho práci po�ád 
komplikovali a zt� �ovali. Jeho pracovní tempo v�dy všechny zú� astn� né p�ekvapí. 

V tuhle chvíli kdy� je stavba hotová mohu �íci, �e jsme m� li št� stí, kdy� realizaci 
stavby získalo práv�  sdru�ení firem DS Logistic a � ech a Polák. Samoz�ejm�  p�i stavb�  byly 
chvíle, kdy jsme se neshodli v tom, jak má být který detail dota�ený, pár v� cí museli 
�emeslníci ze cvi� ných d� vod�  zkusit na více pokus� , ale po�ád byl ze strany dodavatele znát 
zájem stavbu dokon� it k naší spokojenosti a naslouchali našim po�adavk� m. V�dy je mo�né 
ud� lat n� co lépe, ale troufnu si �íci, �e dodavatel stavby odvedl velmi slušnou práci. Pravda je, 
�e i dohled nad stavbou byl tém��  nep�etr�itý. Krom�  standardních kontrolních dn� , na 
kterých krom�  m�  býval Honza Plíva i Jarda Vocelka se tam ka�dý z nás objevoval prakticky 
denn�  bez p�edchozího varování a dodavatel v� d� l, �e nemá šanci nic dodate� n�  zamaskovat. 

Te�  u� se tedy budeme jen t� šit, jak bude vše �ádn�  fungovat, a budeme si všichni 
u�ívat útuln� jší prost�edí Sokolovny.  

                                                                                                   Ing. Petr Schlesinger                                                                                          
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Bilancovat by se m� lo v dob� , kdy si � lov� k všechno dob�e pamatuje 
 

V minulém � ísle Chuchelá� ku byl uve�ejn� n � lánek, ve kterém jsem se sna�il 
shrnout vše, co se v naší obci poda�ilo uskute� nit ve volebním období 2010 – 2014. 
Uvedl jsem fakta. O nic víc mi nešlo. Bylo mi vy� teno, �e jsem hodnotil pouze toto 
jedno období. P�edchozí � lánek v aktuálním � ísle Chuchelá� ku podepsaný t�emi 
zastupiteli bilancuje období let 1994 – 2010. Shledávám ho jako p�ímou reakci na 
m� j � lánek z � ísla 3/2014. Net� ší m� , �e jsem vyvolal polemiku. � asopis 
Chuchelá� ek ani není vhodné médium pro vým� nu takovýchto názor� . Jestli u� se 
ovšem uvád� jí fakta, m� la by to být fakta pravdivá. Proto si dovolím namátkou 
n� kolik informací z � lánku t�í zastupitel�  poopravit. 

O stavb�  kabelové televize a televizním sto�áru na Veverce se diskutovalo 
n� kolik let, rozhodnuto bylo ke konci roku 1989, stav� t se za� alo záhy poté. Výstavba 
kanaliza� ní sít�  v lokalit�  Sídlišt�  spadá hluboko do období socialismu. Par� ík byl na 
návsi ji� p �ed rokem 1989. První asfaltový povrch na cestu ke h�bitovu na Lhot�  byl 
polo�en p �ed rokem 1994. T� �bu v lom �  na Slap�  ukon� ila firma Eurovia kv� li 
vy� erpání t� �ebních limit � , ale pouze v jedné � ásti tohoto lomu. Zbytek z� stává stále 
jako rezerva pro t� �bu v budoucnosti. Rekonstrukce pomníku ob � tem první sv� tové 
války na Lhot�  za� ala v roce 2013. Dv� ma kamerám, z nich� jedna neumo� 	 uje  
on-line sledování a druhá nikdy nem� la záznam, se nedá �íkat kamerový systém. 
Oprava b�eh�  potoka prob� hla v letech 2012 a 2013 podle projektové dokumentace 
z roku 2012. Tvorba této dokumentace byla zadána také v roce 2012. Stavba 
vodovodu v Palu� inách a s tím spojená kompletní rekonstrukce pozemní komunikace 
tamté� byla provedena v roce 2014 podle projektové dokumentace z let 2012 a 2013. 
Tvorba této dokumentace byla zadána v roce 2012. To, �e byla v roce 2012 opravena 
silnice III/2922 ze Semil do Chuchelny, Záho�í a Pelechova samoz�ejm�  pot� šilo nás 
všechny. Velikou zásluhu na tom, �e k nám tato velk á investice Libereckého kraje 
p�išla, má starostka sousední obce Záho�í. Nás v Chucheln�  mrzí, �e se vedení naší 
obce nenechalo p�ed rokem 2010 strhnout nadšením starostky ze Záho�í, by�  k tomu 
bylo opakovan�  vyzýváno, a �e Chuchelna z tehdy p �ipravované akce nevyt� �ila 
více, nap�íklad chodník na most�  u hostince a další … 

V opravách údaj�  by se dalo pokra� ovat dál. Divím se pisatel� m, �e, kdy� 
cht� li podat pravdivé informace z let 1994 – 2010, neoslovili dlouholetého starostu 
obce pana Miroslava Hrubého, který m� l na rozvoj naší obce v uvedeném období 
rozhodující vliv a mnohé si jist�  pamatuje. V�� ím, �e všichni zastupitelé ve všech 
volebních obdobích pracují p�edevším pro blaho Chuchelny. Nakonec je a v�dy bude  
úpln�  jedno, kdo byl v tu kterou dobu ve vedení obce. D� le�ité je, aby vše 
uskute� n� né slou�ilo k u�itku a radosti našich obyvatel. 
 
    S p�áním všeho dobrého Ing. Tomáš Šimek, starosta obce 
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